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Protokół nr XVI/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:32 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali MGOK w Lwówku, ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Lwówek. 

9. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2024. 

10. Projekt uchwały w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lwówek. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

12. Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet dla 

radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

14. Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych diet dla 

sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectw z Gminy Lwówek do programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

16. Projekt uchwały w sprawie: zgłoszenia Miasta Lwówek do programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+”. 

17. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr X/62/2024 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 
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18. Projekt uchwały zmieniającej: uchwałę nr X/61/2024 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny, otwierając obrady XVI sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku, powitał radnych, burmistrza, skarbnika, sekretarza, pracownika biura rady oraz 

przybyłych gości. Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak przypomniał, że zgodnie 

z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są nagrywane i transmitowane w Internecie. 

Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest 

jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wizerunku w Internecie oraz na jego 

przetwarzanie. Osoby uczestniczące w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność 

za wypowiedzi oraz prezentowane przez siebie materiały i inne treści. Szczegółowe informacje 

dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji Rady Miejskiej w Lwówku znajdują 

się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 15 radnych na ustawowy 

15-osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania 

uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował o wyłożeniu i możliwości zapoznania się w biurze Rady 

Miejskiej z projektem protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej oraz przypomniał, że projekt był 

także dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, 

że do projektu protokołu nie wpłynęły żadne uwagi ani propozycje zmian, dlatego poprosił 

radnych o przyjęcie protokołu w drodze głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Protokół z XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wcześniej otrzymali porządek obrad XVI sesji 

i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś poprawki? 

 Podczas obrad XVI sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku 

obrad. 

 

Ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ ZA OKRES OD 27.03.2025 r. DO 24.04.2025 r. 

„W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżury w każdy poniedziałek zgodnie z ustalonym 

harmonogramem. Podczas dyżurów spotkałem się z radnymi, pracownikami urzędu oraz 

mieszkańcami gminy. Spotkałem się również z Panem burmistrzem i Panem sekretarzem, 

omawiając sprawy bieżące oraz ustaliłem porządek i termin odbycia XVI Sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

1. W dniu 4 kwietnia 2025 r. na zaproszenie Ośrodka Wiedzy o Regionie i Starostwa 

Powiatowego uczestniczyłem w I Forum Regionalistów naszego powiatu. 

2. W dniu 15 kwietnia 2025 r. uczestniczyłem w Zebraniu Ogólnym Mieszkańców 

Lwówka w sprawie przystąpienia do programu „Wielkopolska Odnowa wsi 2020 +”. 
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3. Na zaproszenie Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością 

Intelektualną koło Lwówek oraz Warsztatów Terapii Zajęciowej w Grońsku, w dniu 15 kwietnia 

uczestniczyłem w śniadaniu Wielkanocnym. 

4. Na dzień 17 kwietnia 2025 r. zwołałem wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady 

Miejskiej. 

W minionym okresie więcej prac dodatkowych nie było”. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek 

z pracy międzysesyjnej w okresie od 28.03.2025 r. do 24.04.2025 r. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

− p. Aleksandrą Serrarens, Radną Rady Miejskiej w Lwówku i p. Barbarą Matys 

kierownikiem Warsztatów Terapii Zajęciowej w Grońsku w sprawie planowanych 

inwestycji na terenie ośrodka, 

− p. Przemysławem Knapczyk sołtysem wsi Brody w sprawie organizacji Dnia Dziecka, 

− p. Michałem Czarniackim przedstawicielem firmy Res Global Investment w sprawie 

budowy farmy wiatrowej, 

− p. Kacprem Matuszak przedstawicielem firmy Deloite w sprawie podatków, 

− p. Agnieszką Szczepańską doradcą klienta korporacyjnego PKO w sprawie współpracy, 

− rodziną z Brodów w sprawie omówienia stanu prawnego działki w Brodach. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

− konferencji podsumowującej okres programowania unijnego 2014 – 2020 Lokalnej Grupy 

Działania KOLD, 

− naradzie urządzeniowej w sprawie Planu Urządzania Lasu dla Nadleśnictwa Pniewy, 

− konferencji podsumowującej wdrażanie Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020 w województwie wielkopolskim – wyróżnienie dla gminy Lwówek (ponad 10 

mln. zł.), 

− spotkaniu z Starostą Nowotomyskim w sprawie wystąpienia ptasiej grypy na terenie gminy 

Kuślin, 

− obchodach Dnia Inwalidy Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów koło Lwówek, 

− I Forum Regionalistów Powiatu Nowotomyskiego, 
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− spotkaniu z urbanistą w sprawie planu ogólnego gminy Lwówek, 

− zebraniu Ogólnym Mieszkańców Lwówka w sprawie przystąpienia miasta Lwówek do 

programu Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+, 

− śniadaniu wielkanocnym Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością 

Intelektualną koło Lwówek i Warsztatów Terapii Zajęciowej w  Grońsku. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (16) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana w planie wydatków pomiędzy 

paragrafami klasyfikacji budżetowej, 

− (17) zmieniające zarządzenie nr 40/2023 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z dnia 

20 października 2023 r. w sprawie powołania Zespołu Interdyscyplinarnego w gminie 

Lwówek, 

− (18) w sprawie aktualizacji i inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 

Lwówek. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

W trakcie obrad XVI sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad.8. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Lwówek. 

Przewodniczący przypomniał, że ocena zasobów pomocy społecznej  za 2024 rok została 

szczegółowo omówiona przez kierownika MGOPS w Lwówku podczas wspólnego posiedzenia 

Komisji. 

W związku z powyższym przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają 

jakieś pytania lub uwagi? W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii 

z wspólnego posiedzenia Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Lwówek radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad.9. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2024. 

Burmistrz omawiając przedmiotowe sprawozdanie wskazał, że gmina Lwówek wspierała 

przede wszystkim zadania z zakresu kultury, sztuki, edukacyjnej opieki wychowawczej oraz 

wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. 

Burmistrz dodał, że na wskazane zadania w budżecie gminy zaplanowano kwotę 

154.000 zł z czego wydatkowano 139.300 zł co stanowi 90,45% planu. Z dotacji skorzystało 16 

organizacji pozarządowych. 

 Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytania lub uwagi? 

W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego posiedzenia 

Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Lwówek z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2024, radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Lwówek. 

 Burmistrz przystępując do omawiana projektu uchwały zgłosił autopoprawkę w § 6 ust. 4 

dotyczącą terminu przedkładania Burmistrzowi opinii i wniosków komisji Rady Miejskiej 

o projekcie budżetu proponując zamiast 30 listopada termin 15 grudnia. Burmistrz dodał, że 

wydłużenie terminu pozwoli na dokładniejszą analizę budżetu. 

 Kontynuując Burmistrz wskazał, że do chwili obecnej obowiązywała uchwała podjęta 

przez Radę Miejską w 2010 roku, której zapisy należy zaktualizować do obecnie obowiązujących 

wytycznych.  

 Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytania lub uwagi? 

W związku z brakiem pytań i uwag przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

zgłoszonej przez Burmistrza autopoprawki. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 
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Autopoprawka została przyjęta 15 głosami „ZA” 

 

 W związku z przyjęciem zgłoszonej przez Burmistrza autopoprawki, po odczytaniu 

pozytywnej opinii z wspólnego posiedzenia Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwała nr XVI/86/2025 w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Lwówek, radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Burmistrz omawiając projekt przedmiotowej uchwały wskazał, że dotyczy ona lokalu 

mieszkalnego o pow. 25,17 m2 z przynależnym pomieszczeniem WC i piwnicą w budynku 

mieszkalnym przy ul. Rynek 20 wraz z udziałem we współwłasności działki. Zbycie wskazanej 

nieruchomości nastąpi w drodze przetargu nieograniczonego po opracowaniu przez rzeczoznawcę 

majątkowego operatu szacunkowego z określenia wartości nieruchomości. 

 Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytania lub uwagi? 

W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego posiedzenia 

Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwała nr XVI/87/2025 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla 

wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku 

sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 Burmistrz wskazał, że aby utrzymać jednakowe ceny wody i ścieków dla wszystkich 

mieszkańców proponuje dla grup odbiorców korzystających ze stacji uzdatniania wody 

w Chmielinku (Wc1), której koszty utrzymania są wyższe dopłatę w wysokości 1,05 zł/m3.  

Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytanie do projektu 

uchwały? 

W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji, radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



10 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwała nr XVI/88/2025 w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet 

dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt przedmiotowej uchwały był szczegółowo 

omawiany podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji po czym zwrócił się do Radnych 

z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

 W związku z brakiem pytań i uwag po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet dla radnych 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Monika 

Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński. 

 

PRZECIW (3) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
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Andrzej Basiński, Aleksandra Serrarens, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr XVI/89/2025 w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet dla 

radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 7 

głosami „ZA” przy 3 głosach „PRZECIW” oraz 5 głosach „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ”. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych 

diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

 Burmistrz omawiając projekt przedmiotowej uchwały wskazał, że zarówno uchwała dot. 

wysokości diet radnych oraz diet sołtysów jest realizacją przyjętego na 2025 rok budżetu. 

W uchwale dotyczącej diet sołtysów ustalono dietę w wysokości 500 zł, tj. wzrost w stosunku do 

obowiązującej diety o 100 zł. 

 Radny Andrzej Basiński zgłosił wniosek o ustalenie wysokości diety w wysokości 600 zł 

wskazując, iż praca sołtysa wymaga dużo pracy i zaangażowania. 

 Radny Piotr Wojciechowski wyrażając swoje zdanie wskazał, że osoba decydująca się na 

pełnienie funkcji sołtysa powinna być społecznikiem działającym dla dobra społeczeństwa bez 

względu na wysokość diety. 

 Radny Filip Ratajczak, korzystając z obecności Pani sołtys sołectwa Komorowice 

zaproponował, aby jako osoba pełniąca wskazaną funkcję wypowiedziała się w tej kwestii. 

 Pani sołtys zabierając głos wskazała, że praca sołtysa jest ciężka i niedoceniona jednak 

nie chciałaby się wypowiadać w imieniu pozostałych sołtysów. 

 Radny Damian Zambrzycki zauważył, że diety sołtysów w gminach sąsiednich są 

wyższe, niż w Gminie Lwówek. 

 Radna Aleksandra Serrarens zapytała, czy przyjęcie w dniu dzisiejszym uchwały zamyka 

możliwość podjęcia kolejnej uchwały? Po otrzymaniu odpowiedzi przeczącej radna 

zaproponowała, aby wrócić do tematu w późniejszym terminie. 

 Burmistrz zaproponował, aby w przyszłości zająć się wskazanym tematem już na etapie 

projektowania budżetu na kolejny rok.  

 W związku z powyższym Radny Andrzej Basiński wycofał swój wniosek o ustalenie 

diety w wysokości 600 zł. 

 Po zakończonej dyskusji i odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego posiedzenia 

stałych komisji Radni przystąpili do głosowania. 
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 Przewodniczący Rady przypomniał, że Radni pełniący jednocześnie funkcję sołtysa nie 

mogą brać udziału w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych diet dla 

sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, Agnieszka Liszkowska-

Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, Aleksandra 

Serrarens, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Basiński, Jan Trzybiński, Damian Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr XVI/90/2025 w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych diet 

dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw, radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 11 

głosami „ZA” przy 1 głosie „WSTRZYMUJĄCYM SIĘ”. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Radni Andrzej Basiński, Jan Trzybiński oraz Damian Zambrzycki nie 

brali udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectw z Gminy Lwówek do programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie niniejszej uchwały jest warunkiem umożliwiającym 

przystąpienie poszczególnych Sołectw z terenu Gminy Lwówek do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+”, a w późniejszym etapie udział poszczególnych Sołectw oraz udział 
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organizacji pozarządowych działających na terenie tych sołectw w konkursach organizowanych 

przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego w ramach „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytania do projektu 

uchwały? 

W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji, radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectw z Gminy Lwówek do programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwała nr XVI/91/2025 w sprawie: zgłoszenia sołectw z Gminy Lwówek do programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 

głosami ZA. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: zgłoszenia Miasta Lwówek do programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+”. 

Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie przedmiotowej uchwały jest warunkiem umożliwiającym 

przystąpienie Miasta Lwówek do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 

a w późniejszym etapie udział Miasta Lwówek oraz udział organizacji pozarządowych 

działających na terenie miasta w konkursach organizowanych przez Samorząd Województwa 

Wielkopolskiego w ramach „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. Program „Wielkopolska 

odnowa wsi 2020+” dopuszcza możliwość uczestnictwa w programie miast do 5 tysięcy 

mieszkańców. 
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Przed sporządzeniem niniejszej uchwały, ogólne zebranie mieszkańców miasta Lwówek 

podjęło uchwałę nr 1/2025 z dnia 14 kwietnia 2025 r. wyrażającą wolę mieszkańców 

przystąpienia Miasta Lwówek do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytania do projektu 

uchwały? 

W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji, radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: zgłoszenia Miasta Lwówek do programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwała nr XVI/92/2025 w sprawie: zgłoszenia Miasta Lwówek do programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+”, radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr X/62/2024 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 1 043 751,07 

natomiast po stronie wydatków o kwotę 1 453 996,07 zł. 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODÓW: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 2010 Dotacja 

celowa - kwota 1.005.137,74 (Pismo Wojewody Wlkp. dot. zwrotu części podatku 
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akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej 

oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia, § 2010 Dotacja 

celowa – kwota 4.438,33 (Pismo Wojewody Wlkp. – rozliczenie za rok 2024). 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85214 Zasiłki okresowe, § 2030 Dotacja 

celowa – kwota 5.000,00 (Pismo Wojewody Wlkp.). 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe, § 2100 

Środki z Funduszu Pomocy - kwota 29.175,00 (śr. z F-szu Pomocy na zadania oświatowe). 

 

WYDATKÓW: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § kwota 

ogółem 1.005.137,74 w tym: § 4010 wynagrodzenia – kwota 19.000,00; § 4210 zakup mat. – 

kwota 208,58 oraz § 4300 zakup usług – kwota 500,00 i § 4430 różne opłaty i składki - kwota 

985.429,16 (środki z dotacji dot. zwrotu części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz na pokrycie kosztów postępowania 

w sprawie jego zwrotu). 

2. Zwiększenie w planie wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne § 6059 – 

wydatki inwestycyjne - kwota 164.745,00 dot. zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 

383542P w Koninie”. (zmiana udziału wkładu własnego po przetargu w zadaniu 

inwestycyjnym). 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 710, rozdział 71012 Zadania z zakresu geodezji 

i kartografii, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 60.000,00 z przeznaczeniem na zadania 

pn. „Rozbudowa i przebudowa budynku szkoły na terenie działki  nr 434 położonej w obrębie 

miejscowości Pakosław oraz na terenie dz. Nr 90/2 w obrębie miejscowości Posadowo”. 

4. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 750, rozdział 75011 Urzędy 

wojewódzkie z § 4040 dod. wyn. roczne- kwota 5.215,84 oraz z § 4700 szkolenia – kwota 

30,00 do § 4010 wynagrodzenia – kwota 5.245,84 (rozliczenie zadań zleconych za I kw.). 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75023 Urzędy gmin, § 4010 wynagrodzenia- 

kwota 4.438,33 – (rozliczenie za rok 2024 zadań zleconych- śr. z dotacji) oraz zwiększenie 

w § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 35.000,00 na zadanie pn. „Modernizacja oświetlenia 

w budynku UMIG” 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75075 Promocja j.s.t., § 4210 zakup mat. – 

kwota 10.000,00 (zakup mat. promocyjnych). 
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7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne, § 2820 

Dotacja celowa - kwota ogółem 15.000,00 z tego 9.000,00 zakup basenu dla OSP Linie oraz 

kwota 6.000,00 – zakup torby pierwszej pomocy dla OSP Zębowo jako przyszłej jednostki 

ujętej w Krajowym Systemie Ratownictwa Drogowego. 

8. Zmiany w planie wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie, w tym: 

Umniejszenia: 

Rozdział 80101 Szkoły Podstawowe – ogółem 749.034,26 z tego: 

− § 4110 składki ZUS – ogółem 106.124,63 w tym: ZSPiP Zębowo 31.941,40; ZSPiP 

Posadowo 17.414,14; ZSPiP Chmielinko 19.531,25; ZSiP Brody 19.996,67; SP 

Lwówek 15.716,85; ZSPiP Pakosław 1.524,32. 

− § 4120 składki FP – ogółem 11.244,78 w tym: ZSPiP Zębowo 1.588,09; ZSPiP 

Posadowo 2.644,13; SP Lwówek 1.866,27; ZSiP Brody 2.584,32; SP Chmielinko 

2.313,75; SP Pakosław 248,22. 

− § 4790 wynagrodzenia osobowe – ogółem 631.664,85 w tym: ZSPiP Zębowo 

190.534,45; ZSPiP Posadowo 109.556,40; ZSPiP Chmielinko 117.704,02; ZSiP Brody 

127.115,03; SP Lwówek 82.296,97; ZSPiP Pakosław 4.457,98. 

Rozdział 80104 Przedszkola – ogółem 317.125,23 z tego: 

− § 4110 składki ZUS – ogółem 46.363,55 w tym: P Zębowo 8.165,21; P Lwówek 

37.675,54; P Chmielinko 522,80. 

− § 4120 składki FP – ogółem 5.552,62 w tym: P Zębowo 429,52; P Lwówek 5.123,10. 

− § 4790 wynagrodzenia osobowe – ogółem 265.209,06 w tym: P Zębowo 42.837,47; 

P Lwówek 222.371,59. 

Rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki 

i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego – ogółem 4.185,16 z tego: 

§ 4120 składki FP – 358,75 P Chmielinko. 

§ 4790 wynagrodzenia osobowe – 3.826,41 P Chmielinko. 

Zwiększenia: 

Rozdział 80104 Przedszkola – ogółem 4.185,16 z tego: 

− § 4120 składki FP – 358,75 P Chmielinko. 

− § 4790 wynagrodzenia osobowe – 3.826,41 P Chmielinko. 

Rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 

metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

i innych formach wychowania przedszkolnego – ogółem 317.125,23 z tego:  
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− § 4110 składki ZUS – ogółem 46.363,55 w tym: P Zębowo 8.165,21; P Lwówek 

37.675,54; P Chmielinko 522,80. 

− § 4120 składki FP – ogółem 5.552,62 w tym: P Zębowo 429,52; P Lwówek 5.123,10. 

− § 4790 wynagrodzenia osobowe – ogółem 265.209,06 w tym: P Zębowo 42.837,47; 

P Lwówek 222.371,59. 

Rozdział 80150 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 

metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach 

ogólnokształcących, liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach 

artystycznych – ogółem 749.034,26 z tego: 

− § 4110 składki ZUS – ogółem 106.124,63 w tym: ZSPiP Zębowo 31.941,40; ZSPiP 

Posadowo 17.414,14; ZSPiP Chmielinko 19.531,25; ZSiP Brody 19.996,67; SP Lwówek 

15.716,85; ZSPiP Pakosław 1.524,32. 

− § 4120 składki FP – ogółem 11.244,78 w tym: ZSPiP Zębowo 1.588,09; ZSPiP Posadowo 

2.644,13; SP Lwówek 1.866,27; ZSiP Brody 2.584,32; SP Chmielinko 2.313,75; SP 

Pakosław 248,22.  

− § 4790 wynagrodzenia osobowe – ogółem 631.664,85 w tym: ZSPiP Zębowo 190.534,45; 

ZSPiP Posadowo 109.556,40; ZSPiP Chmielinko 117.704,02; ZSiP Brody 127.115,03; SP 

Lwówek 82.296,97; ZSPiP Pakosław 4.457,98. 

(Dostosowanie planu wydatków do metryczki subwencji oświatowej dot. nauczania dzieci 

i młodzieży z orzeczeniami o niepełnosprawności) 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85214 Zasiłki okresowe, § 3110 

świadczenia społeczne - kwota 5.000,00 (środki z dotacji na wypłatę świadczeń społecznych). 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, 

§ 4210 zakup mat. – kwota 12.000,00; § 4260 zakup energii - kwota 16.000,00 oraz § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 25.000,00 – całość na bieżące utrzymanie świetlic w tym: 

zakup energii, ogrzewanie, woda, wywozy nieczystości, okresowe przeglądy p.poż oraz 

przeglądy kominiarskie, przeglądy instalacji elektrycznej. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe, § 6050 wydatki 

inwestycyjne - kwota 32.500,00 na zadanie pn. „Modernizacja strzelnicy OSiR w Lwówku”. 

12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej. 

§ 6050 wydatki inwestycyjne - kwota 40.000,00 na zadanie pn. „Budowa budynku 

gospodarczo- magazynowego przy stadionie w Lwówku” dot. prac wodno-kanalizac., 

sanitariat, przebudowa przyłącza elektr. 
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13. Zmiana w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa Pakosław 

w dz. 600, 60016 z § 4300 zakup usług – kwota 650,00 do § 4210 zakup mat. – kwota 650,00 -

zmiana na wniosek z dnia 11 kwietnia 2025r. 

14. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Posadowo. Dokonuje się zmiany 

nazewnictwa zadania w dz. 921. Rozdział 92195 § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 

13.000,00 z zadania „Wykonanie projektu budowy biesiadnika” na zadanie pn. „Przebudowa 

placu biesiadnego”. Zmiana na podstawie uchwały zebrania wiejskiego. W ramach zadania 

zostanie przebudowany plac biesiadny z trawiastego na utwardzony kostką pozbruk i na 

podbudowie betonowej. Uchwała nr 2/2025 z 11 kwietnia 2025r. 

15. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Zygmuntowo z dz. 921, 92195 

z § 4210 – kwota 6.200,00 z zadania pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich”  do dz. 921, 

92195 § 4210 zakup mat. do zadania pn. „Poprawa estetyki wsi” – kwota 6.200,00 . Zmiana na 

podstawie uchwały zebrania wiejskiego. Uchwała nr 1/2025 z 26 marca 2025r. 

16. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie, w tym: 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe: 

− § 4750 wynagr. nauczycieli wypłacane w związku z pomocą obywatelom Ukrainy - 

kwota ogółem 19.592,00 z tego: SP Posadowo 9.588,00; SP Lwówek 9.761,00; SP 

Pakosław 243,00 

− § 4850 Składki i pochodne – kwota ogółem 3.831,00 z tego : SP Posadowo 1.875,00; 

SP Lwówek 1.908,00; SP Pakosław 48,00 

Rozdział 80104 Przedszkola: 

− § 4750 wynagr. nauczycieli wypłacane w związku z pomocą obywatelom Ukrainy - 

kwota 3.975,00 P-le Lwówek 

− § 4850 Składki i pochodne – kwota 777,00 P-le Lwówek 

Rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół 

− § 4860 Pozostałe wydatki bieżące na zadania zw. z pomocą obywatelom Ukrainy – 

kwota 1.000,00 

Całość wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie dotyczy dodatkowych zadań 

realizowanych z Funduszu Pomocy dla dzieci z Ukrainy. 

 

 Przewodniczący Radny, zwracając się do Radnych zapytał, czy mają jakieś pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

 W związku z brakiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej: uchwałę nr X/62/2024 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr XVI/93/2025 zmieniającą: uchwałę nr X/62/2024 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok, radni Rady Miejskiej w Lwówku 

przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 . Projekt uchwały zmieniającej: uchwałę nr X/61/2024 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że zmiana WPF jest konsekwencją przyjętej zmiany 

uchwały budżetowej w związku z czym zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej: uchwałę nr X/61/2024 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr XVI/94/2025 zmieniającą: uchwałę nr X/61/2024 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek, radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 20. Wolne głosy i wnioski.  

 Radny Andrzej Basiński kierując pytanie do Miejsko-Gminnego Komendanta OSP zapytał 

o ilość zbiorników 9.000 litrowych stanowiących wyposażenie jednostek w powiecie 

nowotomyskim, jakie jednostki je posiadają oraz ile razy zostały użyte. 

 Radny Piotr Wojciechowski, pełniący również funkcję Miejsko-Gminnego Komendanta 

OSP wyjaśnił, że zbiornika 9.000 litrów nie posiada żadna jednostka, ponieważ jednostki 

posiadają zbiorniki o pojemności 13.000 litrów. Komendant Wojciechowski zalecił zwrócić się do 

oficera prasowego PSP w Nowym Tomyślu po szczegółowe dane. Komendant dodatkowo 

wyjaśnił znaczenie i funkcje basenu w przypadku zagrożenia pożarowego.  

 Radna Aleksandra Serrarens przykazała Burmistrzowi kopię petycji złożonej do GDDKiA 

w sprawie instalacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu drogi wyjazdowej z miejscowości 

Grońsko z drogą krajową nr 92. 

 Radna Agnieszka Liszkowska-Hała poinformowała, że 6 czerwca odbędzie się pierwszy 

amatorski turniej piłki siatkowej pracowników samorządowych, którego organizatorem wspólnie 

z OSiR-em jest klub Nowe Perspektywy Lwówka. 

 Przewodniczący zachęcił młodzież uczestniczącą w sesji do zabrania głosu. 

 Jeden z uczniów SP w Zębowie zapytał jaka jest kwota diety radnego? 

 Burmistrz odpowiadając na pytanie wyjaśnił zasady obliczania podstawy diet radnych oraz 

przedstawił wysokości diety przewodniczącego rady, wiceprzewodniczącego rady, 
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przewodniczącego komisji oraz członka komisji. Burmistrz dodał, że za każdą nieobecność 

radnego na sesji lub komisji radnemu potrąca się 25% z przysługującej diety.  

 Kolejni uczniowie zapytali o możliwość wykonania nawierzchni asfaltowej na drodze 

Komorowice-Grudna oraz termin zakończenia budowy drogi Zębowo-Linie. 

 Burmistrz odpowiadając na to pytanie wskazał, że w przypadku drogi Komorowice-

Grudnia wszystko jest uzależnione od możliwości pozyskiwania dofinansowań, natomiast 

dokończenie drogi Zębowo-Linie planowane jest na drugą połowę bieżącego roku. 

 Burmistrz zwracając się do uczniów zapytał o wrażenia po pierwszych lekcjach wf na 

nowej Sali gimnastycznej. 

 Uczniowie wykazali zadowolenie z funkcjonującej Sali jednak stwierdzili, że jest na niej 

za ciepło i dobrym rozwiązaniem byłaby instalacja klimatyzacji. 

 

Ad. 21. Zamknięcie obrad (XVI) sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Po wyczerpaniu porządku obrad XVI sesji przewodniczący Rady Piotr Przewoźny zamknął 

obrady, wypowiadając słowa: „Zamykam obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący 

/-/ Estera Puk        Rady Miejskiej w Lwówku  

                /-/ Piotr Przewoźny 

 


